

CERTIFICATE OF INSPECTION

COI No:	TR260003499W	Issuance Date:	30/03/2026
Importer:	SAYFEE INTERATIONAL LTD	Address:	2 EL SABBAN STREET,ELGUISH SQUARE,ELABASSIA EGYPT
Exporter:	TETROSYL LIMITED	Address:	NEWGATE HOUSE NEWGATE,ROCHDALE,OL10 1AT,UNITED KINGDOM
Producer:	TETROSYL LIMITED	Address:	NEWGATE HOUSE NEWGATE,ROCHDALE,OL10 1AT,UNITED KINGDOM
Invoice Amount/Currency:	4956,1\$	Invoice No:	E038005/A
		Invoice Date:	12/03/2026

Transport Details

Method of Shipment:	SEA	Document Number:	MEDURE519950	Document Date:	01/04/2026
Country of Shipment:	UNITED KINGDOM	Port of Discharge:	Alexandria Old Port, EGYPT		
No and type of packages:	2312 UNITS	Container/Truck Numbers :	TIU5893981		

Item	Declared Quantity/U nit	Country of Origin	Product Type/Description	Brand/Model	Accredited Standards
1	180 UNITS	UNITED KINGDOM	CNB600 123.5 -119.9 CARPLAN NO1 SUPER BUG 600ML	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
2	180 UNITS	UNITED KINGDOM	CNG600 123.8 -120.2 CARPLAN NO1 SUPER GLASS 600ML	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
3	144 UNITS	UNITED KINGDOM	CSC600 94.8 -92.0 CARPLAN NO1 SUPER CLEAN 600ML	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
4	120 UNITS	UNITED KINGDOM	CNS200 352.3 -342.0 CARPLAN NO1 SUPER SNOW 2LTR	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
5	144 UNITS	UNITED KINGDOM	CND600 99.4 -96.5 CARPLAN NO1 SUPER DRI 600ML	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
6	144 UNITS	UNITED KINGDOM	CNW600 98.8 -95.9 CARPLAN NO1 SUPER WHEELS 600ML	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
7	36 UNITS	UNITED KINGDOM	NIL003 39.8 -38.6 NILGLASS GLASS/MIRROR CLEANER 1L	NILGLASS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
8	180 UNITS	UNITED KINGDOM	NIL008 201.5 -195.7 NILCO HEAVY DUTY CLNR/DGREASE 1L	NILCO	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025

This certificate is issued for the General Organization for Export and Import Control (GOEIC) (according to the requirements of the Product Inspection program in Egypt. This Certificate is also subject to the applicable AIJ Conditions of Engagement available at: WWW.AIJ-TR.COM This document does not discharge exporters from their contractual obligations in relation to quality and quantity of the goods referred to herein, nor does it discharge the exporter or the importer from exercising all their rights and discharging all their liabilities under the Contract of Sale. Stipulations to the contrary are not binding on AIJ. This document does not evidence shipment. GOEIC may reject the consignment covered by this COI if found to be Non-Conforming on verification at the Egyptian border points.

صدرت هذه الشهادة لصالح الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات وفقاً لمتطلبات برنامج شهادات التفتيش في مصر. وهذه الشهادة خاضعة للشروط العامة لتقديم الخدمات لشركة AIJ for Quality and Inspection والمتوفرة على العنوان التالي: WWW.AIJ-TR.COM. لا تعني هذه الوثيقة المصدريين من التزاماتهم التعاقدية المتعلقة ببنوعية وكمية البضائع المشار إليها في هذه الوثيقة، كما أنها لا تمنع المصدر أو المستورد من ممارسة جميع حقوقهم أو تعفيهم من الالتزام بمسؤولياتهم حسب عقد البيع. وتعتبر أية اشتراطات تخالف ذلك غير ملزمة لشركة AIJ for Quality and Inspection. ولا تشكل هذه الشهادة دليلاً على أنه قد تم شحن البضائع. ومن الممكن أن تقوم الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات برفض الشحنة المغطاة بشهادة التفتيش هذه إذا تبين عدم مطابقتها عند القيام بالتحقق في المنافذ الحدودية المصرية.

9	36 UNITS	UNITED KINGDOM	NIL017 21.2 -20.6 NILCO UPVC CLEANER 500ML	NILCO	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
10	180 UNITS	UNITED KINGDOM	NIL048 202.1 -196.2 ANGEL FOAM PATH/PATIO CLEANER 1L	ANGEL	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
11	108 UNITS	UNITED KINGDOM	NIL058 108.0 -108.0 NILCO ANGEL GARDEN FURNITURE 1L	NILCO ANGEL	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
12	72 UNITS	UNITED KINGDOM	NIL064 80.1 -77.8 ANGEL OUTDOOR FABRIC CLEANER 1L	ANGEL	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
13	72 UNITS	UNITED KINGDOM	NIL066 72.0 -72.0 NILCO ANGEL STAIN REMOVER 1L	NILCO ANGEL	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
14	144 UNITS	UNITED KINGDOM	DSW050 70.5 -68.4 DEMON SHOT 500ML	DEMON	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
15	18 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD065 10.5 -10.2 CAR GODS GLASS PERFECTION 500ML	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
16	20 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD510 111.5 -108.3 CAR GODS GLASS PERFECTION 5L	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
17	36 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD503 193.0 -187.4 CAR GODS PURE SHAMPOO 5L	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
18	36 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD021 20.5 -19.9 CAR GODS ARCTIC STORM 500ML	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
19	36 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD025 97.3 -94.4 CAR GODS ARCTIC STORM 2.5L	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
20	36 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD026 188.7 -183.2 CAR GODS ARCTIC STORM 5 L	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
21	36 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD545 36.0 -36.0 CAR GODS HI-FOAM WASH STANDARD 5L	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
22	18 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD063 10.5 -10.2 CAR GODS FABRIC REVIVER 500ML	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
23	36 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD064 21.0 -20.3 CAR GODS STAIN ELIMINATOR 500ML	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
24	36 UNITS	UNITED KINGDOM	GOD146 21.3 -20.7 CAR GODS INV ARM FABRIC SEAL 500ML	CAR GODS	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025

This certificate is issued for the General Organization for Export and Import Control (GOEIC) (according to the requirements of the Product Inspection program in Egypt. This Certificate is also subject to the applicable AIJ Conditions of Engagement available at: WWW.AIJ-EGY.COM This document does not discharge exporters from their contractual obligations in relation to quality and quantity of the goods referred to herein, nor does it discharge the exporter or the importer from exercising all their rights and discharging all their liabilities under the Contract of Sale. Stipulations to the contrary are not binding on AIJ. This document does not evidence shipment. GOEIC may reject the consignment covered by this COI if found to be Non-Conforming on verification at the Egyptian border points.

صدرت هذه الشهادة لصالح الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات وفقاً لمتطلبات برنامج شهادات التفتيش في مصر. وهذه الشهادة خاضعة للشروط العامة لتقديم الخدمات لشركة AIJ for Quality and Inspection والمتوفرة على العنوان التالي: WWW.AIJ-EGY.COM. لا تعفي هذه الوثيقة المصدرين من التزاماتهم التعاقدية المتعلقة بنوعية وكمية البضائع المشار إليها في هذه الوثيقة، كما أنها لا تمنع المصدر أو المستورد من ممارسة جميع حقوقهم أو تعفيهم من الالتزام بمسؤولياتهم حسب عقد البيع. وتعتبر أية اشتراطات تخالف ذلك غير ملزمة لشركة AIJ for Quality and Inspection. ولا تشكل هذه الشهادة دليلاً على أنه قد تم شحن البضائع. ومن الممكن أن تقوم الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات برفض الشحنة المغطاة بشهادة التفتيش هذه إذا تبين عدم مطابقتها عند القيام بالتحقق في المنافذ الحدودية المصرية.

25	6 UNITS	UNITED KINGDOM	CNS025 177.5 -172.3 CARPLAN NO1 SUPER SNOW 25L	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
26	48 UNITS	UNITED KINGDOM	CNT600 32.9 -32.0 CARPLAN NO1 SUPER SLIK 600ML	CARPLAN	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
27	18 UNITS	UNITED KINGDOM	NAB001 19.9 -19.4 NILCO ANTIBAC & SANITT SPRAY 1L	NILCO	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
28	24 UNITS	UNITED KINGDOM	NAM500 13.9 -13.5 NILFOG PPE ANTI MIST 500ML	NILFOG	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
29	24 UNITS	UNITED KINGDOM	CDW200 58.1 -56.4 DEMON FOAM WITH SNOW FOAM GUN 2L	DEMON	ES 5322/2017-ES 5320/2024- ES1562/2025
30	144 UNITS	UNITED KINGDOM	SOA009 41.2 - 40.0 C/PLAN KLEEN AIR CON CLNR DISP 150M	CARPLAN	ES 8283/2019
Remarks:		The Samples that have been tested are complying with Accredited standards ACID No: 1000261921007010016 IMPORTER TAX No: 100026192 EXPORTER TAX No.: 149722741			
Place of Inspection:		UNITED KINGDOM		Date of Inspection: 20/03/2026	
Name and Signature:		Esraa Tarek	Issuance Office:	Turkey	Containers/Truck details: TIU5893981

This certificate is issued for the General Organization for Export and Import Control (GOEIC) (according to the requirements of the Product Inspection program in Egypt. This Certificate is also subject to the applicable AIJ Conditions of Engagement available at: WWW.AIJ-EGY.COM This document does not discharge exporters from their contractual obligations in relation to quality and quantity of the goods referred to herein, nor does it discharge the exporter or the importer from exercising all their rights and discharging all their liabilities under the Contract of Sale. Stipulations to the contrary are not binding on AIJ. This document does not evidence shipment. GOEIC may reject the consignment covered by this COI if found to be Non-Conforming on verification at the Egyptian border points.

صدرت هذه الشهادة لصالح الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات وفقاً لمتطلبات برنامج شهادات التفتيش في مصر. وهذه الشهادة خاضعة للشروط العامة لتقديم الخدمات لشركة AIJ for Quality and Inspection والمتوفرة على العنوان التالي: WWW.AIJ-EGY.COM. لا تعفي هذه الوثيقة المصدرين من التزاماتهم التعاقدية المتعلقة بنوعية وكمية البضائع المشار إليها في هذه الوثيقة، كما أنها لا تمنع المصدر أو المستورد من ممارسة جميع حقوقهم أو تعفيهم من الالتزام بمسؤولياتهم حسب عقد البيع. وتعتبر أية اشتراطات تخالف ذلك غير ملزمة لشركة AIJ for Quality and Inspection. ولا تشكل هذه الشهادة دليلاً على أنه قد تم شحن البضائع. ومن الممكن أن تقوم الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات برفض الشحنة المغطاة بشهادة التفتيش هذه إذا تبين عدم مطابقتها عند القيام بالتحقق في المنافذ الحدودية المصرية.